

4D3N HO CHI MINH TOUR

Cu Chi Tunnels / Mekong Delta

4天3晚

越南南部之旅

胡志明市 / 古芝隧道 / 美托湄公河



DAY 1

KL → HO CHI MINH

Dinner

New Pacific Hotel or Similar 4★

Assemble at KLIA for your flight to **Ho Chi Minh City, Vietnam**. Upon arrival at Tan Son Nhat International Airport, greeting by local guide. Visit **Notre Dame Cathedral, Central Post Office, City Hall** and **China Town**. Transfer to **Binh Tay Market** for shopping time.

第一天

吉隆坡 → 胡志明市

晚餐

新太平洋酒店或同级4★

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往**越南胡志明市**。抵达新山一国际机场后，由当地导游迎接。游览胡志明地标—建于1886年，具有欧洲哥德式建筑的**圣母红教堂、西贡百年邮政大楼、法式市政厅**和**唐人街**。前往**宾太市场**自由购物。

DAY 2

HO CHI MINH ↔ CU CHI TUNNELS

B / L / D

New Pacific Hotel or Similar 4★

Visit **Cu Chi Tunnels** — A 200km long underground tunnel network, which has been well-known worldwide since Vietnam War. You can experience how Vietnamese guerillas used to live and fight during the war. Visit **War Remnants Museum, the former Presidential Palace, Embankment Chinese District**, and **Thien Hau Pagoda**, which was built by the Cantonese congregation in the early 19th century.

第二天

胡志明市 ↔ 古芝隧道

早 / 午 / 晚餐

新太平洋酒店或同级4★

参观**古芝隧道**—世界有名的越战遗迹，长达200公里的地下隧道。您可体验越南游击队曾经在战争中如何生活和战斗。参观**战争遗迹博物馆、前总统府、堤岸华人区**，以及由越南广东籍华人建于19世纪初的**天后宫**。

DAY 3

HO CHI MINH ↔ MEKONG DELTA

B / L / D

New Pacific Hotel or Similar 4★

Drive to **My Tho** through fertile paddy fields. Visit **Vinh Trang Pagoda**. Then jump on a boat and cruise along the tributaries of the **Mekong River** for a close-up view of local life. Wander through **Thoi Son Island** among the rivers, view the process of the locals making coconut candy. Visit orchards for tasting a huge variety of tropical fruits as well as honey tea, and **Bonsai Garden** to watch people cultivating their garden. Enjoy your lunch of Mekong specialty, **Oil-soaking Elephant Fish**. Transfer back to Ho Chi Minh city. Free at leisure for shopping at **Ben Thanh Market**.

第三天

胡志明市 ↔ 美托湄公河

早 / 午 / 晚餐

新太平洋酒店或同级4★

经过绿油油的稻田之后，前往鱼米之乡**美托**，参观**永长古寺**。然后乘船沿着**湄公河**的支流，一览九龙江平原上水道交错的水乡风貌，同时近距离观察当地的生活。穿梭于河道中的**泰山岛**，参观当地人做椰子糖的过程。参观果园享受新鲜的水果大餐及品尝蜜糖茶；参观**盆景花园**。午餐享用湄公河特产**油泡象鱼风味餐**。返回胡志明市。自由活动，在**滨城市场**自由购物。

DAY 4

HO CHI MINH → KL

Breakfast

Transfer to airport for your flight to **Kuala Lumpur** with sweet memories of **Ho Chi Minh Tour**.

第四天

胡志明市 → 吉隆坡

早餐

接送往机场乘搭航班飞往**吉隆坡**，带着美好记忆抵达家园，满载而归。

Tour Code: 4SGN

(Updated: 25-May-2023)

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. 上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

咨询公司或团体奖励旅游，请电邮至 incentive@roystartravel.com.my

www.smartholidays.com.my

[smartholidays](https://www.facebook.com/smartholidays)